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PROTOKOLL FRA 
GENERALFORSAMLING 

I 
BÆKKELAGETS SPORTSKLUB 

TIRSDAG 24. MARS 2015 KL. 18.00 I BEKKELAGSHUSET 
 
 

Åpning av Generalforsamlingen 2015 
 
Generalforsamlingen ble åpnet kl. 18.00 av leder Øystein R. Sundelin. 
 
Styreleder, Øystein R. Sundelin, ønsket velkommen til den offisielle del av 
Generalforsamlingen.   
Han leste opp navnene på de medlemmene som er gått bort siden forrige 
Generalforsamling: 
Finn Ormaassen, Per Gaalaas og Kjellaug Kristianslund og det ble holdt ett 
minutts stillhet.  
Han beklaget dersom det er ytterligere medlemmer som også skal minnes enn de 
vi har fått kunnskap om.  
 
Dagsorden 
 

1. Konstituering (§11-1) 
Godkjennelse av innkallingen, saksliste og forretningsorden. 
Godkjenne stemmeberettigede, evt. inviterte personer/media til 
Generalforsamlingen. 
Valg av dirigent(er) og referent(er) 
Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
Valg av tellekorps 

 
2. Beretninger for 2014 

 
 

3. Regnskap for 2014 
 

4. Innkomne forslag 
 

5. Fastsette kontingent for 2016 
 

6. Budsjett for 2015 
 

7. Valg i henhold til § 11-1 jfr. § 12.  
 

8. Godkjenne de valgte gruppestyrer 
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1. Konstituering 
 
Generalforsamlingen ble lovlig satt ved at innkallingen, sakslisten og 
forretningsorden ble formelt godkjent.  
Arne Torgersen og Per Gammelgård ble valgt til dirigenter.  
Ingen representanter fra media var til stede. 
Lucy K. Thoresen og Lise Agnete Prytz Moe ble valgt til referenter.  
Eli Rygg og Marianne Øgaard Bergh ble valgt til å undertegne protokollen.  
Tellekorps ble ikke valgt. 
Leder av Lovkomiteen, Bjørn Tore Lie, ga uttrykk for at det var altfor dårlig tid 
mellom gruppenes årsmøter og den lovbesluttede forslagsfristen 15.mars. Han 
ba om at Hovedstyret vil ta dette til underretning for neste års generalforsamling 
og at man prøvde å legge det til etter påmeldingsfristen til Norway Cup var gått 
ut. Ansattes representant, Tore Østlie, var enig med Bjørn Tore Lie, og at sett fra 
administrasjonens side ble det altfor kort tid mellom årsmøtene til gruppene og 
generalforsamlingen. Generalforsamlingen bestemte for noen år siden at 
generalforsamlingen skulle avholdes i april måned. 
 
Det var stemmeberettigede 96 til stede ved møtets åpning.  
 
2. Beretninger 
 
Leder Øystein Sundelin redegjorde for Hovedstyrets beretning og nevnte bl.a.: 
Anleggssituasjonen: 
Kunstgressbane med undervarme er skrudd på. Stor bane – flest mulig får trent 
under gode forhold hele året. Kostbart å bygge og ble dyrere og vanskeligere fordi 
man var i et prosjekt med Oslo kommune. HS vil komme tilbake med hvordan 
det er gått økonomisk, gjennomføring og kontroll. HS har ikke vært gode nok 
verken på Sporten eller med denne banen. Det bør nedsettes et prosjektutvalg 
som skal ha ansvaret før, under og etter byggeperioden i fremtiden. 
 
Flerbrukshallen på Ekeberg skole er ferdig – dette er kun en treningshall og vil 
være til stor hjelp med hensyn til håndball og innebandy. 
 
Ferdigstillelse av Sportsplassen slik at det kan arrangeres kretsmesterskap og 
nasjonale mesterskap der – kunstgressbanen må kuttes og kan bare brukes til 
trening. 
 
Ønske om rehabilitering av Ekebergsletta – et eller et halvt felt pr. år. Vi er i 
dialog med Oslo kommune om dette. 
 
Ekeberghallen trenger rehabilitering – det er satt av 2 millioner kroner til 
fordeling mellom et nytt halldekke og et ventilasjonsanlegg som er for gammelt. 
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Norway Cup 2014 – Det er stor grunn til å være stolt av hver enkel frivillig – de 
bør være stolte over den rosen vi får fra hele landet og hele verden. Norway Cup 
er et Osloprosjekt når vi bruker samarbeidspartnere over store deler av byen til 
kamper, slik som Voldsløkka, Rustad, Abildsø, Furuset og Valle Hovin. Norway 
Cup er grunnmuren i klubbens økonomi. 
 
Under et seminar i fjor høst ble det diskutert bredde og elite. Viktig diskusjoner 
med gruppestyrene. BSK skal alltid være i front. Barna skal delta i flest mulig 
idretter lengst mulig. 
Redegjorde for Bækkelaget Håndball Elites utskilling og støtte i 2014. Elite – 
hvilket nivå til hvilken pris? Budsjettet for Bækkelaget  Håndball Elite  2015 er 
satt til 1 000 000. Sportslig er situasjonen er verre enn noen gang. Klubben må 
bestemme seg for veivalg – bredde og elite, eller bare bredde. 
Frode Kyvåg blir 70 år og forsamlingen ga ham en varm applaus. Tony Isaksen 
ble presentert for forsamlingen som BSKs neste generalsekretær.  
 
Jo Evensen – fotball 
Et fantastisk år – stor aktivitet, hvor det største var åpningen av 
kunstgressbanen under Norway Cup. Gruppen har ansatt en ny sportslig leder 
og en leder for akademiet. Pr. i dag går det 100 barn på akademiet etter skoletid. 
Vi arrangerte Tine fotballskole i uke 26 og uke 33. NFF sender ut inspektører og 
BSKs fotballskole ble rangert som den beste i hele landet. God rekruttering – 30-
50 nye spillere pr. årgang. Jentesiden trenger ett stort løft selv om vi på noen lag 
har veldig gode talenter. Vi er klubben med flest spillere på kretslag. Fantastisk 
løft på dommersiden – mens Monica Larsen legger fløyten på hylla, så kommer 
det flere FIFA dommere i BSK. Vi hadde en BSK dommer i cupfinalen for 
kvinner. 
 
Knut-Erik Jacobsen – friidrett 
2014 var et fantastisk år – utvikling både i bredde og elite. Medlemsmassen øker 
– vi har inntaksstopp under 10 år. Vi er Oslos største friidrettsklubb. Sjette 
største klubb i Norge – satte 90 klubbrekorder og fikk 138 medaljer i KM. På 
Bamselekene i Stange var vi nest største klubb. Ingvill Måkestad Bovim fikk gull 
i NM 1500 m og gull i lag-EM på 1500m og sølv på 800 m. 
 
Jeanette Becsan – håndball 
36 lag i seriespill. Må trene i mange haller – har ikke nok halltid. 
Sosialt arrangement for hele gruppen med deltakelse på Storhamar Cup i mai 
2014 med 30 lag. Gjentar suksessen i år. Sportslig fikk G20 gull i NM og G18 
fikk sølv i Lerøy serien. Fantastisk rekruttering av dommere. 
FU er godt og velfungerende. 
 
Sverre Lund – innebandy 
Er den minste gruppen i BSK med mindre budsjetter, men sportslig rimelig bra, 
men sliter med å få nok halltid. I dag har vi 7,5 time i BSK hallen på 10 lag og 
gleder oss til hallen på Ekeberg skole er klar. 
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Kristian Ruud – orientering 
Sprek i nærmiljøet – var en kjempesuksess i 2014 og vi vil fortsette prosjektet i 
2015. Gruppen har ansatt en ny trener, Rafael Ferrand fra Frankrike – som har 
gitt oss et fantastisk løft både sosialt og sportslig. 
Carl Godager Kaas vant 2 NM gull og Tone Wigemyr fikk 7. plass i VM i Italia. 
Ledestjerneprosjektet har betydd mye for gruppen. 
 
Trond Hole – ski 
Snøen som falt i fjor var alt for lite. Vinteren 2014 var så mild at våre 
tradisjonsrike karusellrenn måtte løpes rundt klubbhuset på Ekeberg. 
Vil fornye skileik området på Brannfjell og jobbe med å få kunstsnø. 
Phillip Sjøen og Joachim Hauer er tatt ut på hopplandslaget og vært med i WC-
renn. 
Trym Løken ble juniorverdensmester i 2014 i Telemark og har hatt en fin sesong. 
Bredden i langrenn er flott og vi har mange barn i gruppen. Vi vil også satse på 
elite i langrenn. 
 
Arbeidsutvalgets/Hovedstyrets og Norway Cups årsberetning ble enstemmig 
godkjent, med en rettelse:   
 
Fotballgruppas årsberetning ble enstemmig godkjent. 
Innebandygruppas årsberetning ble enstemmig godkjent. 
Håndballgruppas årsberetning ble enstemmig godkjent. 
Friidrettsgruppas årsberetning ble godkjent med følgende tillegg: 
Under punkt "Administrative forhold, styrets sammensetning": 
Tilføyelse: "Utdanningsleder Mette Rooth trakk seg fra sitt verv medio juni 2014." 
Under punkt "Sportslige forhold, Sportslig utvalg": 
Tilføyelse: "I 2014 ble det av styret gjort vesentlige endringer i den sportslige organiseringen av 
friidrettsgruppa, samt endringer i trenerkorpset." 
Under punkt "Sportslige resultater, Mesterskap/ nasjonale og internasjonale stevner": 
Tilføyelse: "Lag-EM i Tallin 21.-22. juni 2014, Ingvill Måkestad Bovim nr. 1 på 1500m og nr. 2 på 800m." 
Orienteringsgruppas årsberetning ble enstemmig godkjent. 
Skigruppas årsberetning ble enstemmig godkjent. 
A/S Bækkelagshallens rapport ble tatt til etterretning.  
Lovkomiteens rapport ble tatt til etterretning. 
BSK Ældres rapport ble tatt til etterretning. 
BSK Bedres rapport ble tatt til etterretning. 
 
På spørsmål fra Øivind Engh om hva som tilhører Elite og hva som tilhører 
bredde på håndballen svarte leder Øystein Sundelin at tallene for Elite ble 
fremlagt på årsmøtet i Elite håndball og er derfor ikke med i klubbens 
regnskaper. 
 
Bjørn Tore Lie ga uttrykk for at alle seniorlagene i klubben hadde hatt det 
dårligste sportslige året på veldig mange år. Damelaget i håndball har ikke vært 
utenfor de to øverste divisjonene siden 1973. Det er også forvirring om hvilke lag 
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som tilhører Elite håndball – siden man bruker benevnelsen på mange lag i 
junior. Dette må rettes opp – gjøres kjent. 
 
Antall stemmeberettigede var 102  
 
 
3. Regnskap 
 
Generalsekretær Frode Kyvåg fremla og redegjorde for Hovedkassens 
resultatregnskap med noter, samt balanse. 
Konsernets overskudd for 2014 ble kr. 2 045 286 
Hovedkassen gikk med et overskudd i 2014 med kr. 1 145 909 
Bækkelagets Sportsklub har 13 årsverk i konsernet og 9 årsverk som dekkes av 
Hovedkassen. 
 
Hovedkassens resultatregnskap og balanse ble enstemmig godkjent som 
fremlagt. 
 
Revisor, Kjetil Ardem, redegjorde for revisjonsberetningen for Hovedkassen for 
2014. Denne ble tatt til etterretning. 
 
Hans Petter Fløgstad, medlem av kontrollkomiteen, leste kontrollkomiteens 
rapport.  
Kontrollkomitéen ser behovet for en kvartalsvis økonomisk rapportering fra 
gruppene. Klubbens ledelse anmodes om å vurdere en hensiktsmessig frekvens 
og form på rapporteringen. 
 
Kontrollkomiteens rapport ble tatt til etterretning med bemerkningen. 
 
Antall stemmeberettigede var 101 
 
Regnskap for Håndballgruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for Fotballgruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for Friidrettsgruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for Orienteringsgruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for Skigruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for Innebandygruppa ble enstemmig godkjent. 
Regnskap for FU Håndball og Innebandy ble tatt til etterretning. 
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4. Innkomne forslag 
 
Forslag fra Hovedstyret: 
 
§ 9 – nytt 2. ledd 
Klubbens høyeste myndighet er generalforsamlingen som holdes hvert år i innen utgangen av april 
måned. 
Generalforsamlingen innkalles av hovedstyret med minst en måneds skriftlig varsel. 
 
‘Nytt 2. ledd i § 9 (om generalforsamling) 
 
Hovedstyret har anledning til å innkalle på klubbens internettside. 
Innkallingen kan henvise til at saksdokumentene gjøres tilgjengelig på internettsidene. 
 
Lovkomiteen uttaler: 
 
 Forslaget tilfredsstiller kravene som er gitt i Norges Idrettsforbunds basislovnorm for idrettslag. 
En konsekvens av en eventuell lovendring vil være at den også omfatter gruppeårsmøtene (jfr. § 
15-2). 

 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Hedersbevisninger 
 
Årets BSK’er: 

Eirik Lund Røer 

Han fikk overrakt litografi og blomst. 
 
Rigmors Hederspris og Årets junior: 

G20 laget i håndball fikk tildelt Juniorkruset og en sjekk på kr. 10.000 for sine 

Gullmedaljer i NM 2014. 

Rigmor overleverte sjekk og blomster og leder Øystein R. Sundelin overrakte 
kruset. 
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Fortjenstmedalje i bronse med diplom: 
 
Kristina Kristianslund  For god idrettslig innsats           friidrett 
Ingvill Måkestad Bovim For god idrettslig innsats       friidrett 
Morten Bolstad   For god administrativ innsats              fotball 
Sveinung Flaathen  For god administrativ innsats      fotball 
Frode Holmeide  For god administrativ innsats   fotball 
Esben Hanssen  For god administrativ innsats   fotball 
Joakim Skirbekk Vister For god administrativ innsats   ski 
Mona Skirbekk Vister For god administrativ innsats   ski 
Jakob Velle   For god idrettslig innsats    ski 
Sigurd Lund Røer  For god idrettslig innsats    ski 
Tore Bye   For god administrativ innsats   ski 
Bodil Elisabeth Teig  For god administrativ innsats   håndball 
Espen Ekeberg  For god idrettslig og administrativ innsats  håndball 
Jørgen Spolen Erstad  For god idrettslig og administrativ innsats  håndball 
Torkel Stensrud  For god idrettslig og administrativ innsats  håndball 
Erik Viggo Nielsen de Santa  For god idrettslig innsats    innebandy 
Johan Brunberg  For god administrativ innsats   orientering 
Kine Gulliksen  For god idrettslig og administrativ innsats  orientering 
 
 
Fortjenstmedalje i sølv med diplom, merke og blomst: 
 
Trym Nygaard Løken For meget god idrettslig innsats    Telemark 

 
Mesterskapsmedaljen ble tildelt med diplom: 
 
Trym Nygaard Løken for juniorverdensmester tittelen i Telemark. 
 
 
Medlem av Norway Cup styret, Rannveig Sundelin, overleverte fra Norway 
Cup troll til følgende for 10 års dugnad: 
 
Benjamin Bocklie   innebandy 
Marius Bolstad   fotball 
Carina A. Bredesen  fotball/NC 
Hanne Bøvold   håndball 
Trine Finstad   håndball 
Joakim Gjengstø   håndball 
Andreas S Hjelle   ski 
Simen S. Hjelle   ski 
Emil Aale Hægermark  fotball 
Line Thomassen Larsen  håndball 
Monica Larsen   fotball 
Thea Lund    ski 
Mikkel Nygaard Løken  ski 
Mia Rose Maanum  ski 
Hans Erik Pedersen  friidrett 
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Stine Marie Halck   Norway Cup 
Åse Wikshåland   friidrett 
Sondre Wikshåland  friidrett 
 
Videre overrakte hun et større troll med inskripsjon og blomster til dem 
som hadde 25 års jubileum: 
 
Per Solli    håndball 
 
Videre overrakte hun blomster og gavesjekk for 30 års jubileum til: 
 
Inger Heitmann   fotball 
Hans Petter Heitmann  fotball 
Knut Larsen   håndball 
Trond Hellerud   håndball 
 
Videre overrakte hun blomster og gavesjekk for 35 års jubileum til: 
 
Frank Otto Kristiansen 
 
 
Videre overrakte hun blomster, plakett og gavesjekk for 40 års jubileum til: 
 
Erik Borglin 
Gro Enger 
 
 
5.  Fastsettelse av kontingent 
 
Hovedstyret foreslår å opprettholde størrelsen på medlemskontingenten for alle 
kategorier, senior, junior, familiemedlemskap og honnør.  
 
Vedtak: 
Medlemskontingentene for 2016 blir: 
Junior      kr. 300 
Senior      kr. 450 
Familie      kr. 650 
Honnørmedlemmer (over 67 år)  kr. 200 
Familiehonnørmedlemmer (over 67)  kr. 350 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. Det var 99 stemmeberettigede. 
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6.  Budsjett 2015 
 
Styremedlem økonomi fremla budsjettforslag for 2015 for Hovedkassa. Budsjett 
er på kr. – 1 842 773 
Budsjett for konsernet – 1 583 000 
 
Styremedlem økonomi Eldar Børsum redegjorde for budsjettforslaget for 2015 for 
Hovedkassen. 

Budsjettet ble vedtatt mot Frode Kyvågs stemme. Han sa til forsamlingen at han 
ikke kunne stille seg bak årets budsjett og vil ha dette protokollert. Han mente 
også at det var umulig å budsjettere om hvor mye penger Bækkelaget Håndball 
Elite vil trenge. 

Dirigenten gjennomgikk gruppebudsjettene. 
Budsjettene til gruppene Fotball, Orientering, Friidrett, Innebandy, Håndball og 
Ski. 
Gruppebudsjettene ble enstemmig vedtatt. 
 
Det var 100 stemmeberettigede. 
 
7.  Valg. 
 
Valgkomiteens leder, Kolbjørn Jacobsen, orienterte om valgkomiteens arbeid, og 
fra en enstemmig valgkomite la han frem følgende forslag til medlemmer av: 
Arbeidsutvalget, Norway Cup-styret, Kontrollkomiteen, Lovkomiteen og 
Hedersbevisningskomiteen. 
 
Leder av Lovkomiteen, Bjørn Tore Lie, ba om at det ble opplyst om hvilke 
grupper personene på valg kom fra og at de var medlemmer av klubben og at de 
var villige til å påta seg verv. 
 
Antall stemmeberettigede 100. 
  
Arbeidsutvalget 
 
Leder:    Øystein R. Sundelin 1 år – ikke på valg 
Nestleder:    Gunnar Kvarme  2 år – gjenvalg  
Valgt med akklamasjon 
Styremedlem Økonomi  Eldar Børsum  1 år – ikke på valg 
Sekretær:    Wenche A. Hægermark 2 år – gjenvalg 
Styremedlem Utdanning Ragnhild E. Storheill 2 år – gjenvalg 
Varamedlem:   Kjersti Rønholt  1 år – gjenvalg 
Varamedlem:   Ivar Brennhovd  1 år – gjenvalg 
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
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Ansattes representant i HS Rolf Fjeld   2 år – ny 
Varerepresentant   Hege Skillebekk  1 år – ikke på valg 
 
98 stemmeberettigede 
 
Norway Cup-styret 
 
Leder:    Terje Lund   1 år – ikke på valg 
Nestleder:    Geir Fuglerud  2 år – gjenvalg 
Valgt ved akklamasjon 
Medlem:    Rannveig Sundelin 2 år – gjenvalg 
Medlem:    Anette Eriksen  1 år – ikke på valg 
Medlem:     Øystein R. Sundelin  AU leder- aut.medlem  
Medlem:    Paal Karstensen  1 år – ikke på valg 
Medlem:    Jacob Svenningsen        Dagbladets representant 
Varamedlem:   Eli Rygg   1 år – gjenvalg 
Varamedlem:   Leif Inglingstad  1 år – ny 
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
 
Kontrollkomiteen 
 
Leder:   Kate Hege Nielsen   2 år – gjenvalg 
Medlem:   Hans Petter Fløgstad  2 år – ny/gjenvalg 
Medlem:   Grethe W. Meier   1 år – ny/gjenvalg 
Varamedlem:  Kjetil Løken    1 år – ny 
Varamedlem:  Marianne Øgaard Bergh  1 år - gjenvalg  
  
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
 
 
 
 
Lovkomiteen 
 
Leder:   Lars Andreas Lie   2 år – ny leder/gjenvalg 
Valg med akklamasjon 
Medlem:   Heidi C. Windt   2 år – gjenvalg  
Medlem:   Arne Torgersen   1 år – ny 
Varamedlem:  Vibeke Oretorp   1 år – ny 
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
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Hedersbevisningskomiteen 
 
Leder:    Erik Borglin   2 år – gjenvalg 
Medlem:    Gro Saxhaug Kristoffersen 1 år – gjenvalg 
Medlem:    Jarle Torleiv Sundelin  2 år – gjenvalg 
Varamedlem:   Terje Ekeberg   1 år – gjenvalg  
 
I tillegg er ett medlem av arbeidsutvalget automatisk medlem av komiteen.  
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
 
 
Revisor: 
BDO AS         1 år – gjenvalg 
 
Forslaget ble vedtatt med akklamasjon. 
 
 
Valgkomiteen 
 
Innstilling fra Hovedstyret:  
 
Leder:   Terje Ekeberg   1 år – gjenvalg/ny leder  
Valgt med akklamasjon 
Medlem:   Kolbjørn Jacobsen  1 år – gjenvalg/ny medlem 
Medlem:   Bjørn Torstein Olsen  1 år - gjenvalg  
Medlem:   Unn Doknæs   1 år - gjenvalg  
Medlem:   Hilde Søfting   1 år – gjenvalg/ny medlem 
Varamedlem  Thomas Røkenes   1 år – gjenvalg  
Varamedlem  Kaja Wendt    1 år - ny 
 
Forslag om at Hovedstyret gis fullmakt til å oppnevne medlemmer til ting og 
utvalg ble enstemmig godkjent. 
 
Alle ble valgt med akklamasjon. 
 
Det var 96 stemmeberettigede. 
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8.  Godkjennelse av de valgte gruppestyrer    
 
Det var 96 stemmeberettigede.  
 
Innebandy 
 
Leder:     Tom A. Vestby  2 år – ny leder/gjenvalg  
Nestleder/sekretær:   Johan Halldin  1 år – gjenvalg/supp 
Styremedlem økonomi:  Steinar Lambech  1 år – ikke på valg 
Styremedlem utdanning/  Grethe Flomark  1 år – ikke på valg 
utvikling:     
Styremedlem materialforvalter: Ingeborg Vestad  1 år – ikke på valg 
Styremedlem:     Tore Valderhaug  2 år - ny 
  
Alle ble valgt med akklamasjon. 
 
 
Friidrett   
 
Leder:    Knut-Erik Jacobsen    1år – ikke på valg 
Nestleder    Kjersti Rynning Borander    2 år – ny 
Styremedlem - sekretær: Anders Haugan           1 år – ikke på valg 
Styremedlem – økonomi  Jon Olav Viste            2 år – gjenvalg 
Styremedlem –  
utdanning/utvikling:  Ann Kristin Grosberghaugen 1 år – ny (suppl.)  
Styremedlem:    Jostein Haraldseid  2 år - gjenvalg 
Styremedlem (u.rep):  Eivind Trym Wikshåland 1 år – gjenvalg 
Styremedlem:   Christoffer Muri Stokke  1 år - gjenvalg 
Styremedlem:   Kristina Kristianslund  1 år – ny 
 
Alle ble valgt ved akklamasjon.  
 
Fotball 
 
Leder:    Jo Evensen   1 år – ikke på valg 
Nestleder:    Karl-Fredrik Velle  2 år – ny 
Styremedlem sekretær:  Rudi Martinsen  1 år – ikke på valg 
Styremedlem økonomi:  Catinka H. Lorentzen 2 år – gjenvalg 
Styremedlem utdanning: Christian Abrahamsen  1 år – ny/ suppl.valg 
Styremedlem mat.forvalter: Pål Hjelle   2 år – gjenvalg 
Styremedlem:   Jon Harald Gaarde 1 år – ny 
Styremedlem:   Kjersti Lunde  1 år – ny 
Styremedlem:   Ann Helen Lillerud 1 år - gjenvalg 
 
Alle ble valgt ved akklamasjon. 
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Håndball 
 
Leder:    Frederic Ottesen  2 år - gjenvalg   
Nestleder:    Jeanette Becsan  1 år – ikke på valg  
Styremedlem- sekretær:  Bodil Teig   2 år (reservert 1 år) 
Styremedlem økonomi:  Wenche Christoffersen 1 år – ikke på valg  
Styremedlem utdanning: Gerda Havsgård  2 år - ny  
Styremedlem sportslig leder:  Knut Larsen   1 år – ikke på valg 
Styremedlem materiell:  Ann Kristin Hansen 1 år – ikke på valg 
Styrerepresentant FU:  Dag Harald Østlie  1 år – ikke på valg  
Styremedlem:   Helle Borgund  1 år - ny 
 
Orientering 
 
Leder      Kristian Ruud  1 år – ikke på valg 
Nestleder:     Lene Godager Kaas 2år -   gjenvalg  
Styremedlem sekretær:   Kine Gulliksen  1 år –  ikke på valg 
Styremedlem økonomi:   Truls Kvaase  2 år – ny 
Styremedlem utdanning/rekrutt: Halvor Jutulstad  1 år – ikke på valg  
Styremedlem (kartansvarlig)  Ingeborg Øderud  2 år – ny 
Styremedlem sportslig elite:  Johan Brunberg  1 år - gjenvalg 
 
Alle ble valgt ved akklamasjon.  
 
 
 
Skigruppa 
 
Leder:    Trond R. Hole       1 år – ikke på valg 
Nestleder:     Svein Y. Willassen 2 år ny 
Styremedlem sekretær  
og ungdomsrep.:   Kaja Wendt   1 år – ikke på valg 
Styremedlem økonomi:  Dag Ophus   2 år – ny 
Styremedlem utdanning: Nina Jutkvam   1 år – ikke på valg 
Styremedlem l:   Rikke Reinemo  1 år – ikke på valg 
Styremedlem 2:   Harald Bø   2 år – ny 
Styremedlem sponsorer: Tore Bye   1 år – gjenvalg 
Styremedlem hopp:  Erling Johanssen  1 år – gjenvalg 
Styremedlem turlangrenn: Jens Gunnar Østby 1 år – ikke på valg 
Styremedlem Telemark:  Morten Eriksen  1 år – gjenvalg 
Styremedlem ungdom:  Filip G. Løken  1 år – ny 
 
Alle ble valgt ved akklamasjon. 
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Avslutning 
 
Leder Øystein R. Sundelin overrakte blomster med takk for fin innsats til de som 
nå går ut av de forskjellige utvalg og komiteer:    
 
Bjørn Tore Lie, leder av Lovkomiteen fikk stående applaus etter 55 års tjeneste 
med tillitsverv i klubben. 
Sverre Lund, HS – innebandy 
Knut Larsen, NC-styret, håndball 
Christian Fr. Eriksen, Kontrollkomiteen 
Inger-Lise Svärd, Lovkomiteen 
Inger Elisabeth Kvaase, Valgkomiteen 
 
Leder Øystein R. Sundelin overrakte blomster til Generalsekretær Frode Kyvåg 
og administrasjonen, og takket for en fantastisk jobb i året som gikk. 
Dirigentene, Arne Torgersen og Per Gammelgård ble takket for jobben og 
overrakt blomster.  
 
 
Generalforsamlingen ble hevet kl. 21.20. 
 
 
 
  



Oslo, 24. mar s  20 15 

L U C ~ K .  Thoresen 
Referent (sign.) 

977 Eli Rygg 
(sign.) 

~ i s e  ~ ~ n e / t e  Prytz Moe 
Referent (sign.) 

(sign.) 


